
آنچلوتی با کسب ۱۵ عنوان در حالی به عنوان پرافتخارترین 
سرمربی تاریخ قرار گرفت که تنها طی پنج سال به این آمار 
شگفت انگیز دست پیدا کرده است. این در حالی خواهد بود 
که میگل مونیوز طی پانزده سال حضور در رئال مادرید موفق 
به کسب ۱۴ جام شده بود. پشت سر آن ها نیز زین الدین زیدان 
با ۱۱ عنوان قهرمانی در رتبه سوم قرار دارد. پس از جدایی کارلو 
آنچلوتی از رئال مادرید، این باشگاه به صورت رسمی از ژابی 
آلونسو به عنوان سرمربی جدید این باشگاه رونمایی کرد. 
گو  سرمربی پیشین بایرلورکوزن با حضور در ورزشگاه سانتیا
برنابئو قرارداد سه ساله اش را با این باشگاه اسپانیایی امضا کرد 
و به این ترتیب آلونسو تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲۸ هدایت کهکشانی ها 
را بر عهده خواهد داشت. آلونسو در مراسم معارفه رسمی خود 
اظهار داشت: امروز احساس می کنم دوباره متولد شده ام. بدون 
شک، این روز بسیار ویژه ای برای من است. روزی که تا آخر عمر 
در تقویمم ثبت خواهم کرد از فلورنتینو پرز برای اعتمادی که 
به من کرد، سپاسگزارم. مادرید، خانه من است. وی افزود: 
احساس می کنم هواداران و مادرید برای شروع این دوره جدید، 
برای رشد و برای بزرگ تر کردن تاریخ این باشگاه اشتیاق دارند. 
از خانواده ام هم تشکر می کنم که همیشه همراهم بوده اید. 
می خواهم وقتی هواداران بازی ما را نگاه می کنند با خود 
بگویند »این است رئال مادرید من«. آلونسو ادامه داد: قبل از 
اینکه از دوران جدید حرف بزنیم، باید از دوران قبلی قدردانی 
کنیم. از آنچلوتی که مربی و یکی از معلمانم بود، تشکر کنم. 
کارلو مربی من بود، یک فرد عالی و یک تأثیرگذار بزرگ. بدون 
تسلط او، احتمالا من اینجا نبودم. من با افتخار و غرور میراث او 
را ادامه می دهم. امیدوارم بتوانم انتظارات را برآورده کنم و این 
باشگاه را به جایگاهی که همه ما باور داریم شایسته آن است 
برسانم. سرمربی جدید رئال مادرید در پایان خاطرنشان کرد: 
ما دوره ای را آغاز می کنیم که در آن احساس می کنم باشگاه و 
هواداران متحد هستند. ما تیم فوق العاده ای داریم، بازیکنان 
فوق العاده ای داریم و پتانسیل بسیار خوبی داریم. می خواهیم 
گر بتوانیم این جرقه را بزنیم،  مردم با لذت به ورزشگاه بیایند. ا
نیرویی توقف ناپذیر خواهیم داشت. ما باور داریم که می توانیم 
کارهای زیبایی انجام دهیم و بهترین تیم جهان باشیم. بسیار 

متشکرم. زنده باد مادرید!

   کوچ ستاره ها از کهکشان مادرید
تیم فوتبال رئال مادرید یکشنبه آخرین بازی فصل خود را 
گو برنابئو مقابل رئال سوسیداد برگزار کرد  در ورزشگاه سانتیا
که در نهایت این دیدار با درخشش کیلیان امباپه با برتری ۲ بر 
گردان کارلو  صفر کهکشانی ها به پایان رسید. امباپه هر ۲ گل شا
آنچلوتی را در این دیدار به ثمر رساند و با این نتیجه رئال، فصل 
را با ۸۴ امتیاز در رتبه دوم به پایان رساند. اما شاید نتیجه این 

گران برای انجام کار  دیدار برای کمتر کسی اهمیت داشت. تماشا
دیگری به ورزشگاه آمده بودند و آن هم چیزی نبود جز مراسم 
خداحافظی با کارلو آنچلوتی و لوکا مودریچ. کارلتو در این دیدار 

به رکورد ۲۵۰ پیروزی روی نیمکت مادرید رسید. 
با اینکه رئال موفق شده بود با برتری فصل را به پایان برساند اما 
بعد از سوت پایان بازی کمتر هواداری توانست جلو اشک های 
خودش را بگیرد. سکوها یکپارچه به احترام کارلو آنچلوتی 
ایستادند و با شعار »بهترین مربی تاریخ رئال مادرید« یکی از 
پرافتخارترین و محبوب ترین مربیان تاریخ باشگاه را بدرقه 
گو  کنند. هواداران با نصب بنرهایی غول پیکر در ورزشگاه سانتیا
برنابئو آماده قدرانی از زحمات آنچلوتی بودند. سرمربی ۶۵ 
ساله ایتالیایی نیز بعد از اتمام بازی نتوانست احساسات و 
اشک هایش را مهار کند. آنچلوتی پس از دو دوره حضور در رئال 
مادرید )۲۰۱۳-۲۰۱۵ و ۲۰۲۱-۲۰۲۵( به فراتر از سرمربی در این تیم 
تبدیل شد و حالا به عنوان بزرگ ترین مربی تاریخ این باشگاه 

شناخته می شود. 
این سرمربی ایتالیایی در دومین فصل حضورش در رئال 
فراتر از مربی بود. آنچلوتی نه تنها در کسب عنوان قهرمانی 
موفق بود بلکه با مدیریت بی حاشیه توانست وحدت تیم را 
حفظ کند و همچنین با اعتماد به نسل جوان ستاره هایی مثل 
وینیسیوس جونیور، رودریگو، ادواردو کاماوینگا، رائول آسنسیو 

تحویل فوتبال داد.

   حضور پرچالش
او باید در این فصل بر روی نیمکت تیمی قرار می گرفت که 
با چالش هایی مانند جدایی کریم بنزما، سرخیو راموس، تونی 
کروس به علاوه مصدومیت های متعدد بازیکنان دست وپنجه 
نرم می کرد، اما کارلتو توانست همچنان از رئال یک تیم مدعی 
لیگا، لیگ قهرمانان  گرچه نتوانست در رقابت های لا بسازد. ا
اروپا و کوپادل ری به عنوان قهرمانی دست پیدا کند اما توانست 
در همه این جام ها به عنوان مدعی با قدرت حضور پیدا کند. 
همچنین موفق شد در این فصل عنوان قهرمانی در رقابت های 
سوپرجام اروپا و جام بین قاره ای را کسب کند. آنچلوتی در دوران 
بازیگری نیز عملکرد خوبی داشت و توانسته بود ۲ بار عنوان 
قهرمانی در رقابت های لیگ قهرمانان اروپا را کسب کند. او با 
رئال مادری در سمت مربیگری توانست ۳ مرتبه این عنوان را 
بدست بیاورد. این سرمربی ایتالیایی در پایان این دیدار اظهار 
داشت: خیلی خوشحال. افتخار بزرگی بود که مربی این باشگاه 
و این تیم فوق العاده باشم. نمی توانیم هیچ کدام از کسانی که 
در این تیم حضور داشتند را فراموش کنیم. هیچ کس نمی تواند 
سه گل کریم برابر پاری سن ژرمن را فراموش کند، یا دو گل رودریگو 
برابر منچسترسیتی را، یا پاس گل مودریچ و حتی دو گل خوسلو 
این یک خاطره فراموش نشدنی خواهد بود. با محبت هواداران 
و افتخار سرمربیگری در باشگاهی بزرگ برای مدت طولانی و 

به عنوان یک هوادار رئال مادرید این تیم را ترک می کنم.
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»آرمان ملی« تغییرات رئال مادرید را بررسی می کند

تغییر چهره کهکشانی ها با حضور ماتادور روی نیمکت

خبـــــر
حملهشدیدحجازیبهاستقلالیها

آتیلا حجازی، بازیکن پیشین استقلال و فرزند 
ناصر حجازی اسطوره این تیم، با انتقاد شدید 
از غیبت استقلالی ها در مراسم چهاردهمین 
سالگرد درگذشت پدرش، در صفحه شخصی 
گرام نوشت: »متاسفم برای بالا  خود در اینستا
تا پایین باشگاه استقلال که برای مراسم سالگرد 
اسطورشون یک نفر قبول زحمت نکرده بود، 
حتی دریغ از یک شاخه گل. البته این نشان 
از نداشتن شعور داره، یادتون باشه تا دنیا 
دنیاست ناصر حجازی تک اسطوره تیمتونه و تو 
قلب مردمش جا داره و احتیاجی به یک مشت 
لمپن نداره، همتون رو گفتم استثنا هم نداره. 

البته جیره خورید همتون، والسلام.«

سندیازحادثهمرگبارپیستآزادی
۱۰ روز پیش و در جریان برگزاری راند نخست 
مسابقه سرعت در پیش اتومبیلرانی آزادی، 
برخورد دو خودرو با یکدیگر پس از خط استارت 
منجر به انحراف به چپ یکی از آن ها شد. 
در نتیجه برخورد شدید خودرو به گاردریل، 
حمیدرضا درجاتی عکاس با سابقه ورزشی 
دچار آسیب دیدگی شدید شد و ساعاتی بعد 
در بیمارستان درگذشت. در حالیکه انتقادات 
زیادی به بی توجهی به ایمنی پیست آزادی 
مطرح شده و حتی پای نهادهای نظارتی نیز به 
این موضوع باز شده است، سندی که به دست 
ایسنا رسیده نشان می دهد امیرمسعود تیموری 
راننده خودروی عامل حادثه در مسابقه تعیین 
خط که یک روز قبل از مسابقه اصلی برگزار 
شده است، با ثبت زمان یک دقیقه و ۲۵ ثانیه 
در  حضور  برای  مجاز  نصاب  حد  نتوانسته 
مسابقه را کسب کند اما بنا بر تصمیم مسئولان 
است.  شده  حاضر  رویداد  این  در  برگزاری 
همچنین شروین یگانه یکی از قهرمانان مطرح 
اتومبیلرانی که خودروی او با خودروی تیموری 
برخورد داشته است، نیز در مسابقه تعیین خط 
حضور نداشته اما با تصمیم مسئولان برگزاری در 
این رویداد حاضر شده و در انتهای ماشین های 
دیگر در خط استارت قرار گرفته است. در این 
سند نام این دو راننده جدا از ۹ راننده دیگر آمده 
و در آن عنوان شده این دو نفر نتوانسته اند حد 
نصاب را کسب کنند )not classified( اما با این 
وجود مشخص نیست بر چه مبنایی در مسابقه 
بر اساس  حاضر شده اند. دور تعیین خط 
»قانون  ۱۰۷«)تنها نفراتی در مسابقات اصلی 
شرکت داده خواهند شد که در دور تعیین خط 
بتوانند زمانی زیر ۱۰۷ درصد نفر اول دور تعیین 
گر کسی خارج از این  خط را کسب کنند( است و ا
تایم باشد طبق قوانین بین المللی نمی تواند در 

مسابقه شرکت کند. 

کوتـــــــــــاه
لیگا لا رونالدواصلیهمچناندرصدر

پرونده فصل ۲۰۲۵-۲۰۲۴ لالیگا بسته شد و بارسلونا توانست 
با هدایت هانسی فلیک عنوان قهرمانی را به دست بیاورد و در 
بازی پایانی  این فصل که برای آبی واناری ها جنبه تشریفاتی 

داشت با سه گل در خانه بیلبائو به برتری رسید.
   بهترین پاسور

لامینه یامال، وینگر بارسلونا، به عنوان برترین پاسور لالیگا 
انتخاب شد. این فوتبالیست ۱۷ساله در ۳۵ بازی در لیگ 

اسپانیا ۱۳ پاس گل داد. 
رافینیا دیاز )بارسلونا( و الکس بائنا )ویارئال( هر کدام با ۱۰ 

پاس گل به طور مشترک در جایگاه دوم قرار گرفتند. 
وینیسیوس جونیور، جود بلینگام )هر دو از رئال مادرید(، 
کی ویلیامز )بیلبائو( هر کدام  ایسکو )رئال بتیس( و اینیا
گل به طور مشترک در جایگاه سوم قرار   با هشت پاس 

گرفتند.
   بهترین دروازه بان

گلر اتلتیکومادرید عنوان بهترین دروازه بان فصل لالیگا را 
ک دروازه بان اهل اسلونی  به خود اختصاص داد. یان اوبلا
اتلتیکومادرید توانست با کمترین گل خورده در این فصل 
عنوان بهترین دروازه بان لالیگا را کسب کند. دروازه بان باتجربه 
کنون بالاتر از آنتونیو رامالتس و ویکتور والدس  اتلتیکو مادرید ا
لیگا از این  )۵(، با کسب شش جایزه زامورا، رکورددار تاریخ لا

حیث شد. 
   آقای گل و کفش طلا

کیلیان ام باپه، مهاجم فرانسوی رئال مادرید، در لالیگا ۳۱ 
گل به ثمر رساند و ۶۲ امتیاز کسب کرد و علاوه بر آقای گلی در 

لالیگا، کفش طلا را نیز کسب کرد. 
   رونالدو نازاریو دست نیافتنی

کیلیان امباپه فصل اول لالیگای خود را با ۳۱ گل برای رئال 
مادرید به پایان رساند. او بهترین آمار را بین بازیکنان رئال از 
حیث تعداد گل در فصل نخست حضور در لالیگا را دارد ولی 
با در نظرگرفتن آمار لالیگا دو بازیکن بهتر از او عمل کردند. در 
واقع رکورد ام باپه سومین آمار برتر در تاریخ لیگ برای اولین 

فصل بازیکنان است. 
فقط رونالدو و پرودن در فصل نخست حضورشان در 
کریستیانو  کردند. نکته مهم اینکه  لیگا بهتر از او عمل  لا
رونالدو در بین پنج بازیکن برتر این آمار نیست چون فصل 
اول حضورش در رئال را با ۲۶ گل به پایان برد. ام باپه همچنین 
رکورد جدیدی را برای بازیکنان فرانسوی در چهار لیگ برتر 
اروپا )انگلیس، اسپانیا، ایتالیا، آلمان( به ثبت رساند. هیچ یک 
 از آنها نتوانسته بودند در فصل قبل بیش از ۳۰ گل به ثمر 

برسانند. 
بهترین رکورد قبلی ۳۰ گل تیری آنری برای آرسنال در فصل 
۲۰۰۴-۲۰۰۳ بود. ۱- رونالدو - بارسلونا، ۳۴ گل. ۲- پرودن - 
اتلتیکو آویاسیون، ۳۳ گل. ۳ - کیلیان ام باپه - رئال مادرید، 
۳۱ گل. ۴-روماریو - بارسلونا، ۳۰ گل. ۵ - هانس کرانکل - 

بارسلونا، ۲۹ گل.

در آستانه نشست سراسری شورای راهبردی شرکای 
اجتماعی تامین اجتماعی گیلان، با دستور مدیرکل این 
مجموعه، احیاء و تقویت اتاق فکر و بهره گیری از ظرفیت 
و توانمندیهای نیروهای خلاق و مستعد سازمانی و 
پیشنهادهای نمایندگان تشکل های کارگری و کارفرمایی 
در اولویت کاری قرار گرفت. به گزارش روابط عمومی و امور 
فرهنگی اداره کل تامین اجتماعی گیلان، کیوان مرتضوی 
در نشست شورای معاونین این مجموعه و در آستانه 
برگزاری جلسه شورای راهبردی شرکای اجتماعی استانی، 
کید بر خط مشی و رویکرد مدیرعامل سازمان مبنی بر  با تا

تحول در مسیر تعالی، با اشاره به تجربه های خوب انجام 
شده در گذشته، نسبت به احیاء و تقویت اتاق فکر و نظام 
پیشنهادها دستور ویژه صادر و خواستار استفاده از تمامی 
نیروهای خلاق و مستعد در سطوح مختلف کارشناسی، 
متخصصان، مدیران میانی، روسای ادارات تخصصی و 
حتی فعالان تشکل های کارگری و مجامع کارفرمایی گردید. 
وی با بیان اینکه لازمه حرکت درست و سازنده در جهت 
نیل به اهداف برای تحقق طرحهای بیست گانه سازمانی، 
ایده های ناب و ایجاد طوفان مغزی برای شناسایی 
تمامی پیشنهادها در این زمینه است اذعان داشت: 

باید با تلفیقی از جوانی و شور و انگیزه و تجربه و تخصص 
کارکنان متعهد استان همچون همیشه در عرصه اقدامات 
شاخص و برجسته و ارائه طرحهای موفق با قابلیت اجرایی 
ملی پیشتاز باشیم. مدیرکل تامین اجتماعی گیلان با 
اشاره به اینکه کارشناسان استان در زمره نیروهای خوب 
و متخصص با توانمندی و قدرت تحلیل و تجزیه علمی بالا 
در سطح کشور هستند افزود بی تردید محصولات تولیدی 
اتاق فکر ما می تواند به منزله منشأ و سرچشمه جوشانی 
برای خلق کارهای بزرگ جهت دستیابی به رضایتمندی 

بهتر و تسهیل فرایندهای کاری باشد. 

شهردار منطقه ۷ شهرداری شیراز گفت: در راستای 
تسریع در عملیات زیرساخت های شهری و عمرانی در 
سال گذشته ۶۶۷ میلیارد تومان هزینه شده و در سالجاری 
این رقم به ۷۲۰ میلیارد تومان افزایش یافته که با احتساب 

این میزان به ۱۰ درصد افزایش یافته است.  
علی امینی اظهار داشت: پارک کوشکک، حاشیه بلوار 
تخت جمشید، پیاده رو سازی، پارک خلیچ فارس، کوچه 
باغ شهید قنادی با ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی، پارک 
اوتیسم، دفع و کنترل آبهای سطحی، لوله گذاری ۹. ۵ 
، قصر ابونصر و دیگر محلات  کیلومتر محله دست خضر
، جذب ۱۱۵ درصد در سال گذشته و بیش از  کم برخوردار

۴۲۰ همت تعهد در سال جاری از جمله فعالیت های این 
نهاد مردمی است.  

قرارگاه  مدیریت  و  لیدر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
محرومیت زدایی بر عهده شهرداری شیراز است، افزود: 
اختصاص ۱۰ تا ۱۵ میلیون تومان آسفالت ۲۵۵ هزار متر 
مربع شامل معابر بلوار فرصت شیرازی، ترکان، مهرگان 
روستایی،  بافت های  با  برخوردار  کم  مناطق  دیگر  و 
۱۶ هزار مترمربع آسفالت در سطح ۱۵ فضای آموزشی، 
 ، لکه گیری ۸. ۵ میلیارد تومان، بهسازی معابر بلوار نصر
سهل آباد، اتحاد، نیروی انتظامی، و نیز ساخت سالن 
ورزشی غیرتوپی نصر سپاه، سهل آباد از جمله رویکرد 

منطقه ۷ است.  
این مسئول بیان داشت: سایت جمع آوری مشاغل 
، ۱۰ ایستگاه  مزاحم، عملیات اجرایی تامین آب فضای سبز
آتش ننشانی در حال ساخت، تکمیل پروژه های نیمه 
تمام، بازآفزینی فضای شهری، توانمندسازی محلات، 
تکمیل آسفالت و تقاطع بلوار شهید استوار با ۸۰ درصد 
بودجه  تومان  میلیارد   ۶۸ جذب  فیزیکی،  پیشرفت 
گذشته شامل لوله گذاری،  محرومیت زدایی در سال 
 ،۲ فاز  اتحاد  بلوار  بهسازی  سازی،  پیاده رو  عملیات 
بهسازی معابر احمدآباد و صغاد و... از دیگر پروژه های 

این نهاد مردمی است. 

مدیرکل تامین اجتماعی استان گیلان:

احیاء و تقویت اتاق برای تعالی و تحول الزامی است

 : شهردار منطقه ۷ شهرداری شیراز

بودجه شهرداری منطقه ۷ بیش از ۱۰ درصد افزایش یافت

شــهرستان
 

 
گــــزارش

 مدیرکل حفاظت محیط زیست 
ح کرد: استان البرز مطر

 گام های اجرایی محیط زیست 
برای مقابله با آلودگی پنهان 

کید  مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز با تأ
ک و ضرورت پایش  بر اجرای اصولی قانون حفاظت از خا
هدفمند اراضی تحت آبیاری با پساب، از آغاز برنامه ای 
منسجم در چارچوب آیین نامه اجرایی قانون، به عنوان 
گامی مؤثر در صیانت از این منبع حیاتی و تضمین توسعه 
پایدار خبر داد. قربانعلی محمدپور ضمن گرامیداشت 
ک،  چهارم خرداد، سالروز تصویب قانون حفاظت از خا
این روز را فرصتی مغتنم برای یادآوری جایگاه حیاتی 
ک در چرخه حیات بشری دانست و گفت:  منابع خا
ک، نه تنها بستر تولید غذا و حفظ پوشش گیاهی،  خا
بلکه اساس پایداری زیست بوم ها و امنیت غذایی کشور 
ک افزود:  است. وی با اشاره به قانون حفاظت از خا
ک در  تصویب آئین نامه اجرایی قانون حفاظت از خا
سال ۱۴۰۲، مسیر اجرای هماهنگ و قانونی حفاظت از 
ک را برای همه دستگاه های اجرایی هموار کرده و  خا
نقشه راهی جامع در اختیار کشور قرار داده و سازمان 
حفاظت محیط زیست به عنوان متولی اصلی مقابله 
ک، از طریق ظرفیت های علمی، نظارتی و  با آلودگی خا
مردمی، رویکردی چندلایه را برای صیانت از این منبع 
ارزشمند در پیش گرفته که شامل پایش، پیشگیری، 
کنترل و بازسازی آلودگی های است. محمدپور در ادامه 
افزود: بخش مهمی از این فرآیند، مبتنی بر مواد ۱۱ و ۱۵ 
ک، به عهده نظام پایش و نظارت  قانون حفاظت از خا
سازمان حفاظت محیط زیست است و در مقابل، طبق 
بندهای ۱۳، ۱۴ و ۱۸، مسئولیت خوداظهاری و ارائه 
لایندگی نیز بر عهده واحدهای تولیدی،  اطلاعات آ
صنعتی و خدماتی قرار دارد. مدیرکل حفاظت محیط 
زیست استان البرز در بخش دیگری از سخنان خود 
گفت: در سال ۱۴۰۴، سازمان حفاظت محیط زیست بر 
اساس تبصره ۲ ماده ۱۹ آیین نامه اجرایی قانون حفاظت 
ک، دستورالعمل و ضوابط فنی استفاده از پساب در  از خا
ک را تهیه و به دستگاه های ذی ربط ابلاغ کرده است.  خا
وی با اعلام آغاز فاز عملیاتی این برنامه در استان البرز 
ک در اراضی تحت تأثیر  افزود: برنامه پایش آلودگی خا
کنون در دستور کار این اداره کل قرار  آبیاری با پساب، ا
گرفته و با دقت و حساسیت بالا اجرا می شود تا ضمن 
ک  بهره برداری بهینه از منابع آبی جایگزین، سلامت خا
کید کرد: در دولت  نیز تضمین گردد. محمدپور در پایان تأ
چهاردهم و در سایه نگاه وفاق محور ملی، حفاظت از 
ک و آب به یک اصل بنیادین  منابع پایه ای همچون خا
در حکمرانی محیط زیستی تبدیل شده و استان البرز با 
رویکردی علمی و مسئولانه، در مسیر تحقق این هدف 

گام برمی دارد. 

 امید تازه در قلب کویر صنعتی ایران

فولاد مبارکه به آب رسید
کوتــــاه

مدیرعامل گروه فولاد مبارکه در بازدید میدانی از پروژه 
انتقال آب از دریای عمان گفت: آب دریای عمان به زودی 
به فولاد مبارکه می رسد. سعید زرندی به همراه جمعی از 
معاونان و مدیران فولاد مبارکه از روند اجرایی پروژه انتقال آب 
دریای عمان به اصفهان بازدید و بر تسریع در اجرا و اهمیت 
کید کرد. وی ضمن  بهره برداری هرچه سریع تر این پروژه تأ
قدردانی از تلاش همه عوامل اجرایی این پروژه تصریح کرد: 
اجرای پروژه انتقال آب از دریای عمان به استان اصفهان، 
جزو اولویت های گروه فولاد مبارکه است و ما نیز وعده داده 
بودیم که هرچه سریع تر به سرانجام برسد. مدیرعامل گروه 
فولاد مبارکه در تشریح میزان پیشرفت این پروژه ادامه داد: 
خط شمالی انتقال آب به پالایشگاه اصفهان متصل و 135 
کیلومتر از خط 168 کیلومتری جنوبی آن نیز لوله گذاری و 
عمده حفاری های لازم انجام شده است. با به انجام رسیدن 
فرایندهای فعلی، امیدواریم تا تابستان سال جاری، شاهد 
اتصال کامل خط انتقال آب دریای عمان به فولاد مبارکه 

کراتی با تأمین کننده آب در  باشیم. این در حالی است که مذا
خط واسکو صورت گرفته و قرارداد اولیه انجام و آبگیری آغاز 

شده است. زرندی خاطرنشان کرد: با توجه به قانون برنامه 
هفتم توسعه که شرکت های صنعتی را ملزم به خودتأمینی 
آب کرده است، در حال فراهم کردن فرصتی هستیم تا دیگر 
صنایع نیز بتوانند از ظرفیت مازاد آب انتقالی دریای عمان 
بهره مند شوند. آب انتقالی از دریای عمان فقط برای مصارف 
صنعتی استان اصفهان پیش بینی شده که بخشی از آن برای 
شرکت های بزرگ و بخش دیگر نیز برای سایر صنایع در نظر 
گرفته شده است. وی با اشاره به تعهدات فولاد مبارکه در زمینه 
برداشت آب صنعتی خود از زاینده رود، گفت: فولاد مبارکه 
طبق برنامه ریزی های خود، در تابستان امسال برداشت آب 
از حوضه آبریز زاینده رود را به نزدیک صفر می رساند و تقریبا از 
رودخانه بی نیاز خواهد شد. اجرای این پروژه بزرگ، کمک به 
حفظ آب رودخانه زاینده رود و عمل به وعده ای است که به 
مردم اصفهان داده بودیم و امیدواریم با زمان بندی و تزریق 
مالی لازم از سوی فولاد مبارکه و سایر سهام داران، پروژه انتقال 

آب از دریای عمان سریعاً به نتیجه برسد. 

فرماندهسابق قدردانیاز
سپاهامامصادق)ع(استانبوشهر

مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس با اهدای لوح 
سپاس از مجاهدت ها و خدمات سردار رزمجو در سمت 
فرمانده سپاه امام صادق)ع( استان بوشهر قدردانی کرد.
همزمان با فرارسیدن سوم خردادماه، سالروز آزادسازی 
، سخاوت اسدی با حضور در منزل سرتیپ پاسدار  خرمشهر
علی رزمجو، فرمانده سابق سپاه امام صادق)ع( استان 
بوشهر از سال ها تلاش، مجاهدت و خدمت صادقانه وی در 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی به ویژه در زمان فرماندهی 
سپاه امام صادق)ع( استان بوشهر قدردانی کرد. وی با 
تبریکِ فرارسیدن سوم خرداد، یاد و خاطره امام)ره( و 
تمامی شهدا به ویژه رزمندگان و دلاورمردانی که در راه آزادی 
خرمشهر به شهادت رسیدند را گرامی داشته و بر روح و روان 
آن ها درود و رحمت فرستاد. سردار رزمجو گفت: خوشبختانه 
امروز ایران اسلامی از اقتدار بسیار خوبی در منطقه و جهان 
برخوردار است. در ادامه مدیرعامل سازمان منطقه ویژه 
پارس گزارش کوتاهی از وضعیت این منطقه ارائه کرد.  در 
پایان نیز با اهدای لوح سپاس از مجاهدت ها و خدمات 
سرتیپ پاسدار علی رزمجو در سمت فرمانده سپاه امام 

صادق)ع( استان بوشهر تقدیر بعمل آمد.

برنامهراهبردیدانشگاه
بایدواقعبینانهتدوینشود

دکتر سروش سرپرست دانشگاه در جلسه وبیناری مدیریت 
راهبردی دانشگاه با حضور روسا و مدیران بیمارستان ها، 
بیان  ستادی  مدیران  و  شبکه ها  مدیران  دانشکده ها، 
داشت: از تمامی مدیران مجموعه دانشگاه علوم پزشکی که 
در راستای ارائه خدمت به مردم و حفظ سلامت جامعه گام 
برمی دارند صمیمانه سپاسگزارم. تدوین برنامه راهبردی 
دانشگاه از همان ابتدا مورد توجه اینجانب بوده و هست 
که  و از اهمیت ویژه ای برخوردار است. در شرایط امروز 
محدودیت مالی وجود دارد و شرایط مدیریت را سخت کرده 
گر برنامه و هدف مشخص نباشد قطعا دچار مشکل  است ا
خواهیم شد. هدف از تدوین برنامه راهبردی تکیه کردن برای 
انجام کارها و امور دانشگاه به آن تکیه است؛ تدوین برنامه ای 
که فقط مکتوب باشد و قابل دسترسی و تحقق برای رسیدن 
به اهداف نباشد مناسب و در خور دانشگاه نیست.  تدوین 
که  برنامه راهبردی باید واقع بینانه و انعطاف پذیر باشد 
حداقل ۸۰ درصد آن تحقق یابد در غیر اینصورت دانشگاه را 
ک ارزیابی واحدها، تفاهم نامه  به اهدافش نمی رساند. ملا
کز خواهد بود. دکتر کرمی  مدیریت راهبردی با مدیران مرا
متین مشاور سرپرست دانشگاه در امور راهبردی هم گفت: 
کارها  که با ساده سازی  برنامه راهبردی یک تجربه است 
و دریافت نتیجه مطلوب در آینده با هدف و برنامه ریزی 
صحیح به امور مربوطه بپردازیم. از مدیران محترم درخواست 
دارم تشکیل جلسات مدیریت راهبردی را جدی بگیرند و 

همراه با کارشناسان در این زمینه فعالانه عمل نمایند.


